



Verslag

Aanwezig

Ben Haerkens
Jan Hermans
Lion Demarteau

Afwezig, met afmelding

Jac. Lemmens

Afschrift Archief

Agenda

1. Opening
2. Verslag vorige vergadering d.d. 8 december 2020
3. Binnengekomen en uitgaande stukken
4. Vervolg toekomst kerkgebouw
5. Openstelling kerkgebouw
6. Informatie vanuit Federatiebestuur
7. Actiepunten, activiteitenkalender en besluitenlijst
8. Rondvraag
9. Sluiting

Datum

18 januari 2021

Onderwerp

Vergadering Parochiecomité

Locatie n.v.t. → MEET

1. Opening en vaststellen agenda

Ben Haerkens opent de vergadering met een woord van welkom.
Aan de agenda wordt toegevoegd: Bezorging federatieblad in juli a.s.

2. - Verslag vergadering 8 december 2020

Blad 2. Rondvraag. Lion zegt dat hij nergens de verplichting over gasdetectie door een extern bedrijf heeft geconstateerd. M.b.t. de eisen en de kwaliteit van de test. We gaan dat zelf doen.
Er worden verder geen op- of aanmerkingen op het verslag gemaakt.

3. Binnengekomen en uitgaande stukken

Binnengekomen stukken

N.v.t.

Uitgaande stukken

Verzoek teruggaaf energiebelasting 2020.

4. Vervolg toekomst kerkgebouw

Dit ligt vanwege corona stil. We kunnen op dit moment geen overleg met de gemeenschap hebben.
Huurprijzen → Jo Savelkoul heeft in 2019 € 20,- per uur (all-in) betaald. Hiermee zijn de energiekosten betaald. Met deze huurprijs kunnen we PR in de regio maken voor de verhuurmogelijkheid van onze parochiekerk.

Jan Hermans geeft vervolgens een opsomming de verhuurmomenten in 2021 voor zover deze doorgang kunnen vinden (coronarichtlijnen).

De heemkundevereniging zit inmiddels in de oude school (voorlopig). Daarna zullen ze zeer waarschijnlijk opteren voor het kerkgebouw. De huurprijs voor de ruimte in het voormalige bankgebouw is blijkbaar te hoog.

5. Openstelling kerkgebouw

In vervolg op de vorige vergadering zegt Ben dat z.i. de Willibrorduskapel in de Ecrevissestraat best een goed alternatief voor het kerkgebouw als plek voor gebed en bezinning kan zijn. Er wordt afgesproken dat Ben en Jan de kapel zullen gaan bekijken. Wellicht kan men daar ook een kaarsje laten branden. Na bezichtiging door Ben en Jan zal er met pastoor gesproken worden. Hierna wordt een afspraak met het Ecrevissecomité gemaakt.

De mogelijkheden in ons kerkgebouw zijn niet groot.

Pastoor schijnt enthousiast te zijn geweest. De Willibrorduskapel is indertijd door bisschop Wiertz ingewijd en wordt gebruikt als rustaltaar in de sacramentsprocessie.

Een definitief voorstel zal in het federatiebestuur aan de orde worden gesteld.

6. Informatie vanuit federatiebestuur

Ben Haerkens zegt dat er nog geen bestuursvergadering is geweest.

- Wel heeft de cie. Pastoraal vergaderd. Enkele punten hieruit : er wordt een werkgroep diakonie opgericht. Met 5 parochies kunnen we hier iets aan gaan doen. De opstart zou op dezelfde manier als de werkgroep Federatieblad kunnen gebeuren. Ger Theelen zou wellicht als kartrekker kunnen fungeren. Ideeën gaan richting voedselbank. Werkgroep z.s.m. starten. Lion wil wel namens parochie Obbicht meedenken op federatieniveau.
- Pastoor heeft een discussie over de huisbezoeken opgestart. Pastoor is van mening dat vrijwilligers dit ook zouden kunnen doen. Ben vindt dit geen goede zaak, dit is echt iets voor een geestelijke. Wel zou een soort contactgroep per parochie hier iets kunnen betekenen, dit is iets meer uitnodigend. We gaan dan meer richting parochianen.
- Pastoor vindt het wenselijk om in iedere parochiekerk wifi te hebben. Er is behoefte van streaming van diensten. Ook tijdens vergaderingen is er behoefte aan wifi. Hij vraagt de parochies serieus hier naar te kijken.

Lion zegt dat dit een dure grap wordt en het gebruik zal minimaal zijn. Technisch gezien is het een hele klus.

Wat beogen we met wifi in de kerk? Inventarisatie van de behoeftes met wifi in de kerk, behalve om te streamen. Wat is de frequentie van het gebruik en wat zijn de kosten? Ben zegt dat de technische mogelijkheden niet aan de hoogste eisen hoeven te voldoen. E.e.a. moet wel functioneel zijn.

7. Actiepuntenlijst, activiteitenkalender en besluitenlijst

Betreffende lijsten worden op hun actualiteit bekeken en daar waar nodig aangepast.

Actiepuntenlijst

Geen bijzonderheden.

Activiteitenkalender

De vaststelling van de grafrechten zal voortaan in januari gebeuren.

De activiteiten voor de komende maanden moeten we tijdig blijven volgen.

Besluitenlijst

Geen bijzonderheden.

7a. Bezorging federatieblad in juli a.s.

Jan Hermans zegt dat de bezorging van het federatieblad door Gerda Stipsen in juli niet kan gebeuren ivm haar vakantie. Er wordt afgesproken dat indien we op dat moment aanwezig zijn (vakantie) we het blad zelf zullen bezorgen.

8. Rondvraag

Lion Demarteanu meldt dat de afvoer regenwater van de kerktoren hersteld is. Het water wordt geloosd in het plantsoen. De afwerking wordt gecombineerd met het opruimen van de toren.

Lion zegt dat hij hiermee druk doende is. Alles wat niet meer gebruikt hoeft te worden zal worden afgevoerd.

Ook zal het archief in de kelder opgetuigd moeten worden. Veel papierwerk kan vernietigd worden.

Ben Haerkens zegt dat hij de website van het Ecrevissecomité heeft bekeken. Er staan opnames op van de kerk (buiten en binnen). Niemand van het PC was hiervan op de hoogte. Het zou netjes zijn geweest als hier van te voren overleg met het parochiecomité was geweest.

Lion vraagt zich ook af wie er zoal in het bezit is van een sleutel van de kerk.

Lion zal met Jac. hierover contact opnemen.

9. Sluiting

Niets meer aan de orde zijnde sluit Ben Haerkens om 15:45 uur de vergadering en wenst allen nog een prettige dag.

Volgende vergadering : Maandag 1 maart 2021 : **op afstand met MEET**. Aanvang 14.30 uur.

Goedkeuring verslag :

Ben Haerkens

Jan Hermans

Jac. Lemmens

Lion Demarteau

Vergaderdatums 2021:

18 januari — Ben Haerkens (MEET)

1 maart Jan Hermans

12 april Jac. Lemmens

25 mei (di) Lion Demarteau

5 juli

13 september

25 oktober

6 december

Ben Haerkens

Jan Hermans

Jac. Lemmens

Lion Demarteau